

Սուրեն Աղոյի Ստեփանյան	Сурен Агоевич Степанян	Suren Agho Stepanyan
<p>ԵՊԲՀ Վիրաբուժության թիվ 1 ամբիոնի վարիչ</p>	<p>Заведующий кафедрой Хирургии 1 ЕГМУ.</p>	<p>Head of Department of Surgery 1 of Yerevan State Medical University</p>
<p>Ծննդյան տարեթիվ, ամսաթիվ, ծննդավայր 12 Մայիս, 1967թ., Արթիկի շրջան, գյուղ Անուշավան, Հայաստան.</p>	<p>Дата и место рождения. 1967, 12 Мая, Село Анушаван Артикского района, Армения.</p>	<p>associate professor Birth date, place of birth. 1967, May 12, Anushavan, district Artik, Armenia.</p>
<p>Կրթություն - 1975-1985թթ. - Արթիկի թիվ 2 միջն. դպրոց, - 1985-1993թթ. – ԵՊԲՀ բուժական ֆակուլտետ, - 1993-1995թթ. - ԵՊԲՀ կլինիկական օրոինատուրա Վիրաբուժական հիվանդությունների թիվ 2 ամբիոնում:</p>	<p>Образование. 1975-1985 – г. Артик, средняя школа N2, 1985-1993 – ЕГМУ, лечебный факультет. 1993-1995 - Ординатура на кафедре Хирургические болезни N2 , ЕГМУ, Ереван,</p>	<p>Education. - 1975-1985 - Artik, N2 secondary school, - 1985-1993 – Yerevan State Medical University, Yerevan, Armenia. - 1993-1995 - Surgery Residency in Department of Surgical diseases N2 , YSMU, Yerevan,</p>
<p>Աշխատանքային գործունեություն - 1990թ. – 1991թ. Ա.Լ. Միրայելյանի անվան վիրաբուժության ինստիտուտի սրտային վիրաբուժության բաժանմունքի բուժակ, - 1995թ – 1996թ Վիրաբուժական հիվանդությունների հ.2 ամբիոնի ավագ լաբորանտ, - 1996թ. – 2005թ. ԵրՊԲՀ, Վիրաբուժական հիվանդությունների հ. 2 ամբիոնի ասիստենտ, - 2005թ. – 2008թ. ԵրՊԲՀ Վիրաբուժական հիվանդությունների հ.2 ամբիոնի դոցենտ, - 2007թ. – 2008թ. . “Արմենիա” ՀԲԿ, Վիրաբուժական հ. 1 բաժանմունքի վարիչ,</p>	<p>Трудовая деятельность - 1990–1991 – Отделение хирургии сердца Института Хирургии им. А.Л.Микаеляна дежурный фельдшер. - 1995 –1996 – Кафедра Хирургических болезней 2 ЕГМУ – старший лаборант. - 1996–2005 - Кафедра Хирургических болезней 2 ЕГМУ – ассистент. - 2005-2008 - Кафедра Хирургических болезней 2 ЕГМУ – доцент. - 2007–2008 - Хирургическое отделение 1 Республиканского Медицинского Центра “Армения” - заведующий отделением.</p>	<p>Work Experience. - 1990– 1991 – Medical Assistant, Department of Cardiac Surgery, Mikaelian Surgical Institute, Yerevan, Armenia, - 1995 – 1996 – Laboratory assistant, Chair of Surgical Diseases #2, YSMU, Yerevan, Armenia, - 1996 – 2005 – Assistant professor of the Chair of Surgical Diseases #2, YSMU, - 2005 – 2008 - Associate professor of the Chair of Surgical Diseases #2, YSMU, - 2007-2008 - Head of the Department of Surgery #1, Republican Medical Center “Armenia”,</p>

<p>- 2008թ. - այժմ. Վիրաբուժական կլինիկայի ղեկավար, “Արմենիա” ՀԲԿ, Եր—ան.</p> <p>- 2008թ. - այժմ - ԵրՊԲՀ, Վիրաբուժության հ. 1 ամբիոնի վարիչի պաշտոնակատար, Եր—ան.</p> <p>Գիտական գործունեություն - 2000թ. Ապրիլի 17. - պաշտպանել է թեկնածուական ատենախոսություն “Ստամոքսաէլքը պահպանող վիրահատությունները ստամոքսի խոցային հիվանդության վիրաբուժական բուժման մեջ” ստանալով բժշկական գիտությունների թեկնածուի գիտական աստիճան, - 2013թ. Մարտի 1 - պաշտպանել է դոկտորական ատենախոսություն “Որովայնի կայունային հիվանդության պաթոգենեզի, կանխարգելման և բուժման որոշ ասպեկտնասպեկտներ” ստանալով բժշկական գիտությունների դոկտորի գիտական աստիճան. - Հարյուր քսանհինգ /125/ հրապարակումներ համալսարանի, հանրապետական, արտասահմանյան ժողովածուներում — պարբերականներում, զեկուցումներ կոնֆերանսներում - Երեք /3/ ռացիոնալիզատորական առաջարկություններ որովայնային վիրաբուժության բնագավառում.</p>	<p>- с 2008 года – Руководитель клиники хирургии, РМЦ “Армения”.</p> <p>- с 2008թ. – Заведующий кафедрой Хирургии 1 ЕГМУ.</p> <p>Научная деятельность - 2000г. 17 Апреля. – Защита кандидатской диссертации “Привратниксохраняющие операции в хирургическом лечении язвенной болезни желудка”.</p> <p>- 2013г. 1 Марта - Защита докторской диссертации “Некоторые аспекты патогенеза, профилактики и лечения спаечной болезни живота”.</p> <p>- 125 публикаций в местных и зарубежных сборниках и журналах, выступления на конференциях.</p> <p>- 3 рац. предложений по вопросам абдоминальной хирургии.</p>	<p>Yerevan, Armenia, - 2008 – present - Head of Clinic of Surgery, Republican Medical Center “Armenia”, Yerevan, Armenia. - 2008 – present - Head of the Department of Surgery #1, YSMU, Yerevan, Armenia;</p> <p>Research Experience - 2000. 17.April - PhD thesis - - “Pylorus preserving gastrectomies in surgical treatment of gastric ulcer disease”.</p> <p>- 2013. 01.March - Doctoral thesis - - “Some aspects of pathogenesis, prevention and treatment of abdominal adhesive disease”.</p> <p>- Hundred twenty five (125) publications in University and local periodicals and reports in International Conferences</p> <p>- Three (3) copyrighted special inventions in the field of abdominal surgery.</p>
--	--	--

<p>- “Վիրաբուժական հիվանդություններ” դասագրքի երկու հատորների մասնագիտական խմբագրում, /1999թ. — 2010թ հրատարակում/ - ԵՊԲՀ “Վիրաբուժություն” ուսումնական ձեռնարկի 12 հատորների /հայերեն, ռուսերեն, անգլերեն լեզուներով/ հեղինակ և խմբագիր.</p> <p>Պարգևներ. 2010թ. – ԵՊԲՀ “Ոսկե մեդալ”, 2016թ. - ,Սխիթար Հերացիե մեդալ,</p> <p>Վերապատրաստումներ. - 2006թ., Հունիս– Հոկտեմբեր - Լապարոսկոպիկ վիրաբուժության մասնագիտացում, Էնդոսկոպիկ վիրաբուժության ամբիոն, Ազգային Առողջապահության Ինստիտուտ, - 2008թ., 2-8 Մարտ - Չալքրուրգի բժշկական սեմինար “Կարդիոթորակալ վիրաբուժություն”, Չալքրուրգ, Ավստրիա. - 2008թ. - 15.Հուլիս - 15.Օգոստոս. - Ընդհանուր — լապարասկոպիկ վիրաբուժության վերապատրաստում, Գերմանիայի Դաշնության Հայդելբերգի համալսարանի վիրաբուժական կլինիկա. - 2009թ., 06.-31.Հուլիս - Թորակալ վիրաբուժության վերապատրաստում Վիեննայի համալսարանական կլինիկայի թորակալ վիրաբուժության բաժանմունքում,</p>	<p>- Редактирование учебников “Хирургические болезни” /1999г. И 2010г. издания/. - Соавтор и редактор учебных пособий ЕГМУ “Хирургия” /на армянском, русском и английском языках/.</p> <p>Награждения. - 2010թ. – “Золотая медаль” ЕГМУ, - 2016թ. - Медаль “Мхитар Гераци”,</p> <p>Усовершенствования. -2006, июнь –октябрь – Специализация по лапароскопической хирургии, кафедра эндоскопической хирургии, Институт национального Здравоохранения. - 2008, 2-8. Март – Медицинский семинар Зальцбурга “Кардиоторакальная хирургия”, Зальцбург, Австрия. - 2008, 15.Июля - 15.Августа – Усовершенствование по общей и лапароскопической хирургии, клиника хирургии Гайделбергского университета, Гайделберг, Германия. -2009, 06-31.Июль – Усовершенствование по торакальной хирургии в отделении Торакальной хирургии Венского университета, Общая больница</p>	<p>- Editoring of “Surgical diseases” study books (published in 1999 and 2010). - Co-author and editor of 12 textbooks “Surgical diseases” of YSMU /in Armenian, Russian and English languages/.</p> <p>Awards. - 2010 - Awarded “Gold medal” of Yerevan State Medical University. - 2016 - Awarded medal “Mkhitar Heratci”.</p> <p>Trainings. - 2006 June.– October. - Specialization on Laparoscopic Surgery, National Institute of Health, Chair of Endoscopic Surgery, Yerevan, Armenia. - 2008, 2-8 March - Medical Seminar in Salzburg, “Cardiothoracic Surgery”, Salzburg, Austria. - 2008, 15.July-15.August. - Training in general and laparoscopic surgery, Clinic of Surgery of Heidelberg University, Heidelberg, Germany. - 2009, 6-31.July - OMI Internship/observership in Thoracic Surgery and Lung Transplantation Department, General hospital of Wien /AKH/, Wien,</p>
--	--	--

<p>Վիեննայի ընդհանուր հիվանդանոց /AKH/, Ավստրիա. - 2012թ., 03-28.սեպտեմբեր - Թորակալ վիրաբուժության վերապատրաստում Վիեննայի համալսարանական կլինիկայի թորակալ վիրաբուժության բաժանմունքում, Վիեննայի ընդհանուր հիվանդանոց /AKH/, Ավստրիա, - 2013թ., 29.հուլիս-29.օգոստոս - Ընդհանուր և լապարասկոպիկ վիրաբուժության վերապատրաստում Գերմանիայի Դաշնության Մեմմինգենի հիվանդանոցում /Մյունխենի Լյուդվիգ-Մաքսիմիլիան համալսարանի կլինիկական բազա/, - 2016թ., 17-28.հոկտեմբեր - “Ա.Վ.Վիշնևսկու անվան վիրաբուժության ինստիտուտում” լյարդի և ենթաստամոքսային գեղձի վիրաբուժության բաժանմունքում վերապատրաստում /Ռուսաստանի Դաշնություն, Մոսկվա/.</p> <p>Անդամակցություններ. - 1995թ. – այժմ - Վիրաբույժների Հայկական ասոցիացիայի անդամ. - 2017թ. ապրիլի 12 – ընտրվել է Վիրաբույժների Հայկական ասոցիացիայի փոխնախագահ. - 2011թ. - այժմ - Էնդոսկոպիկ Վիրաբույժների Եվրոպական Ասոցիացիայի /EAES/ անդամ.</p>	<p>Вены/AKH/, Вена, Австрия. -2012, 03-28.сентябрь - Усовершенствование по торакальной хирургии в отделении Торакальной хирургии Венского университета, Общая больница Вены/AKH/, Вена, Австрия. -2013, 29.июль-29.август - Усовершенствование по общей и лапароскопической хирургии, клиника хирургии больницы Мемминген, /клиническая база Мюнхенского университета Людвига-Максимилиана/, Мемминген, Германия. - 2016, 17-28.октябрь – усовершенствование в отделении Хирургии печени и поджелудочной железы Института Хирургии им, А.В.Вишневого., Москва, Российская Федерация.</p> <p>Членство в профессиональных ассоциациях. - с 1995 – Член Армянской Ассоциации Хирургов. - 2017 12 апреля – избран вице-президентом Армянской Ассоциации Хирургов. - с 2011 – Член Европейской Ассоциации Эндоскопических Хирургов /EAES/.</p>	<p>Austria. - 2012, 3-28.September - OMI Internship/observership in Thoracic Surgery and Lung Transplantation Department, General hospital of Wien /AKH/, Wien, Austria. - 2013, 29.July-29.August - Training in general and laparoscopic surgery, Memmingen hospital, Clinic of Ludwig Maximilian University of Munich, Memmingen, Germany. - 2016, 17-28.October. - Training in Institut of Surgery after A.V.Vishnevski, in department of surgery of liver and pancreas, Russia, Moscow.</p> <p>Memberships. - 1995-present - Member of Armenian Association of Surgeons. - 2017 12 April - Is elected as Vice-President of Armenian Association of Surgeons. - 2011-present - Member of European Association for Endoscopic Surgery /EAES/.</p>
---	---	--

<p>- 2016թ.-այժմ - Վիրաբուժության Եվրոպական Միության /ESS/ անդամ».</p> <p>- 2017թ. սեպտեմբերի 29 - Վիրաբուժության Եվրոպական Միության /ESS/ Գլխավոր ասամբլեայի ժամանակ ընտրվել է Վիրաբուժության Եվրոպական Միության /ESS/ նախագահ.</p> <p>Մասնագիտական գործունեություն</p> <p>- 1999թ.- 2007թ. - ԵՊԲՀ Վիրաբուժական հիվանդությունների հ.2 ամբիոնի ուսմասվար,</p> <p>- 2008թ. - այժմ - “Վիրաբուժության” Մասնագիտական Խորհրդի փորձագիտական հանձնաժողովի փոխնախագահ,</p> <p>- 2011թ. - այժմ - ԵՊԲՀ վիրաբուժական առարկաների ուսումնամեթոդական հանձնաժողովի նախագահ,</p> <p>- 2016թ.- այժմ - ԵՊԲՀ “Նոր Հայկական Բժշկական Ամսագիր” /անգլերեն/ ամսագրի խմբագրական խորհրդի անդամ:</p> <p>Անճնական տվյալներ Ամուսնացած է, ունի 3 երեխաներ:</p> <hr/> <p>Հեռ.՝ +374 93 50 35 40 Էլ. Փոստ՝ sastepanyan5@gmail.com</p>	<p>- с 2016 – Член Европейского Общества Хирургов /ESS/ - 2017 29 сентября – Во время Генеральной ассамблеи Европейского Общества Хирургов /ESS/ избран президентом Европейского Общества Хирургов /ESS/.</p> <p>Профессиональная деятельность.</p> <p>- 1999 - 2007 – Заведующий учебной частью кафедры Хирургических болезней 2 ЕГМУ. - с 2008 - заместитель председателя экспертной комиссии Специализированного совета .Хирургият. - с 2011 – председатель учебнометодической комиссии по хирургическим дисциплинам ЕГМУ. - с 2016 – член редакционного совета журнала ЕГМУ .Новый Армянский Медицинский Журналт /на английском языке/.</p> <p>Персональные данные Женат, имеет 3-х детей.</p> <p>Тел: +37493503540. Эл. почта: sastepanyan5@gmail.com</p>	<p>- 2016-present - Member of the European Society of Surgery /ESS/. - 2017. September 29 – In General Assembly of European Society of Surgery (ESS) is elected as President of ESS.</p> <p>Professional activity</p> <p>- 1999 – 2007 - Teaching Coordinator at the Chair of Surgical Diseases #2, YSMU, Yerevan, Armenia. - 2008-present - Vice Chairman of the expert Committee of the Special board “Surgery” of YSMU. - 2011 - present Chairman of educational-methodical Commission of the surgical departments of YSMU. - 2016-present - Member of editorial advisory council of “The New Armenian Medical Journal” of YSMU.</p> <p>Personal data. Married, has 3 children, Tel: +37493503540 E-mail: sastepanyan5@gmail.com</p>
---	--	---